
Протокол № 3 

засідання ради роботодавців факультету захисту рослин, біотехнологій та 

екології спеціальності Секція «101- Екологія» 

від 13.12.2021 р. 

 

ПРИСУТНІ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор сільськогосподарських 

наук, професор, член-кореспондент НААН, Чабанюк Ярослав Васильович, 

доктор сільськогосподарських наук, с.н.с., Плаксюк   Валерій 

Миколайович, Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Довбаш Надія Іванівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Сальніков Сергій 

Миколайович, кандидат сільськогосподарських наук. 
 

ГОЛОВА ЗАСІДАННЯ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор 

сільськогосподарських наук, професор, член-кореспондент НААН. 

СЕКРЕТАР ЗАСІДАННЯ: Сальніков Сергій Миколайович, кандидат 

сільськогосподарських наук. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Обговорення акредитації ОПП «Екологія» здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти за спеціальністю 101-Екологія 

2. Внести пропозиції щодо переліку заходів із стейтхолдерами на 2022 рік 

3. Різне 

1 

СЛУХАЛИ: Демянюк Олену Сергіївну із детальною інформацією 

щодо етапів акредитації ОПП «Екологія» для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня освіти за спеціальністю 101-Екологія та ролі Ради 

роботодавців у її проведенні, зокрема, зустріч із експертами НАЗЯВО. 

ВИСТУПИЛИ: Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., розповіла про необхідність вчасного 

проходження опитування створене для роботодавців, яке проводиться 

університетом. 

Довбаш Надія Іванівна, кандидат сільськогосподарських наук, с.н.с, яка 

зауважила пріоритетні напрямки діяльності Ради роботодавці, які варто 

озвучити на акредитації. 

УХВАЛИЛИ: схвалити покращити зв'язок ради роботодавців на робочої 

групи «Екологія» здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти за 

спеціальністю 101-Екологія на 2022 рік. 
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СЛУХАЛИ: Інформацію Сальнікова Сергія Миколайовича, кандидата 

сільськогосподарських наук щодо запропонованих заходів у межах співпраці 

Ради роботодавців із здобувачами першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти за спеціальністю 101-Екологія на 2022 рік. 



ВИСТУПИЛИ: Чабанюк Ярослав Васильович, доктор 

сільськогосподарських наук, с.н.с., який запропонував екскурсії на ГК 

“BioNorma” у 2022 році. 

Плаксюк   Валерій Миколайович, який додав необхідність проведення 

відкритих лекцій для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

за спеціальністю 101-Екологія на 2022 рік. 

 

УХВАЛИЛИ: внести пропозиції щодо посилення співпраці із здобувачами 

шляхом організації екскурсій у лабораторії та проведення відкритих лекцій. 

 

 

Голова засідання                                                                    Дем’янюк О.В. 

 

Секретар засідання                                                         Сальніков С.М. 

 


